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    Rijeka,  08.11.2021. 

ZAPISNIK 
S 25. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
25. sjednica VMO Pehlin održana je 05. studenoga 2021. (petak) s početkom u 15,30 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 

Usvajanje zapisnika sa 24. Sjednice i Svečane sjednice:  
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Ostatak sredstava komunalnih prioriteta - dopis Rijeka prometa 
2. Programska aktivnosti Dani mjesnog odbora Pehlin - izvještaj 
3. Razno 
 
Dnevni red je prihvaćen. 

 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća Ivan Bogdanić pozdravio je nazočne i otvorio raspravu vezano uz dopis Rijeka 
prometa u kojem se obavještava Vijeće MO Pehlin da će se ostatak sredstava prioriteta iz 2020. 
godine u iznosu od 94.488,63 kn s PDV-om utrošiti na :“Sanaciju dijela kolnika u Ulici Pehlin”  
ukoliko se Vijeće u roku od pet dana ne očituje za neku drugu lokaciju. 
Predsjednik Vijeća smatra da iako je prometnica kroz Pehlin u jako lošem stanju, te joj je 
potrebna kompletna rekonstrukcija Vijeće nebi smijelo pristati na prijedlog Rijeka prometa, jer će 
se u dogledno vrijeme glavna prometnica kroz Pehlin prekapati radi radova na kanalizacijskoj 
mreži, pa bi tako sredstva  bila uzaludno utrošena. Na Gradskom vijeću Grada Rijeke održanom 
u ožujku ove godine rečeno je da bi kroz trup Pehlinske ceste trebala proći glavna kanalizacijska 
cijev koja će Viškovo povezati sa Centralnim uređajem za pročiščavanje otpadnih voda u Rijeci, 
te će biti obveza investitora da sanira prekope, odnosno cijelu cestu. 
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Zamjenik predsjenika Darko Kauzlarić slaže se s iznesenim i smatra da bi se s obzirom na 
povećanje cijena za iznos saniralo jako malo površine. 
Radjana Janković navodi da se mnogi ljudi žale na prometovanje Pehlinskom cestom, ali također 
smatra da nema smisla trošiti sredstva na sanaciju dok se radovi na kanalizaciji ne započnu. 
Predsjednik je predložio da se za preostala sredstva sanira prometnica u Ulici Androv breg 
prema Mihovilićima. Smatra da bi trebalo proširiti prometnicu, odnosno asfaltirati sve dijelove koji 
su u gradskom vlasništvu, napraviti jednostrani nogostup. Prometnica je u neposrednoj blizini 
Osnovne škole Pehlin, dječjeg vrtića Mavrica i Crkva SV. Franje asiškog, te je koriste 
mnogobrojni pješaci, osobito školska djeca .Također predložio je i da se sanira put prema Mistaž 
bari koji nije obnovljen već godinama.   
Predsjednik je prokomentirao i prijedloge prioriteta za 2022. godinu koji su dostavljeni stručnim 
službama u travnju. Još uvijek nije stiglo njihovo očitovanje, te se predsjednik nada da se neće 
desiti ustaljena praksa da se očitovanje pošalje Vijeću i u vrlo kratkom roku se očekuje odgovor 
Vijeća. 
 
 
Zaključak: 

Vijeće MO Pehlin donijelo je Zaključak da se sredstva od 94.488,63 kuna s PDV 
preusmjere na : 

 Uređenje prometnice u Ulici Androv breg-Mihovilići, od Ulice Androv breg k.br.  4A 
do Ulice Mihovilići k.br.31; da se prometnica proširi, asfaltiraju svi dijelovi koji su u 
vlasništvu Grada, te gdje postoje tehnički uvjeti napravi jednostrani nogostup. 
Radove je potrebno izvesti kako bi se povećala sigurnost mnogobrojnih pješaka, 
osobito djece koja svakodnevno koriste trasu u neposrednoj blizini Osnovne škole 
Pehlin, Dječjeg vrtića Mavrica i crkve Sv. Franje Asiškog. 

 
Ukoliko preostane neutrošenih sredstava: 

 Nasipati put prema Mistraž bari od rampe do Mistraž bare, nasuti jalovinu i 
poravnati. 

 
 
 
 
AD 2 
Predsjednik Ivan Bogdanić opisao je događanja povodom proslave Dana MO Pehlin. Sve 
aktivnosti planirane programom su se održale osim akcije Birajmo najljepšu okućnicu, balkon i 
prozor jer nije bilo prijavljenih. Tajnica je pripremila Izvještaj o programskoj aktivnosti Dani MO 
Pehlin. 
 
Zaključak: 
Vijeće je informacije primilo na znanje i suglasno je s pripremljenim Izvještajem. 
 
AD 3 

 Tajnica je obavijestila Vijeće o mnogobrojnim zahtjevima roditelja školske djece za 
postavom „ležećih policajaca“ na glavnu prometnicu ispod OŠ Pehlin. Dopisi su upućeni 
nadležnima Odjelu za komunalni sustav i Rijeka prometu na razmatranje te je zaprimljen 
odgovor da nije moguće postaviti usporivače prometa zbog ranga prometnice (glavna 
cesta sa visokim prometnim opterećenjem) te nepovoljnih prometno tehničkih elemenata 
prometnice (uzdužni nagib, širina ceste, vozila javnog gradskog prijevoza). Zahtjevi su 
upućeni MUP-u Službi za sigurnost cestovnog prometa jer nadležni smatraju da je jedino 
trajno i učinkovito rješenje smirivanja prometa i podizanje stupnja sigurnosti postava 
kamera za nadzor brzine. 

 Vijeće je zaprimilo dopis Vijeća romske nacionalne manjine za Grada Rijeku sa nekoliko 
zahtjeva i molbom da se organizira zajednički sastanak.  

 Predsjednik je prokomentirao predstojeću programsku aktivnost Doček Djeda Božićnjaka. 
Smatra da je prošle godine program uspješno realiziran s obzirom na pandemiju Covida-
19 i epidemiološke mjere , te bi takav program trebalo ponoviti i ove godine. Radjana 
Janković predložila je da se program organizira na Mistražu. Predsjednik joj je odgovorio 
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da se i prošle godine se razmišljalo o tome , ali se odustalo zbog vremenskih - zimskih 
uvjeta i blata koje se stvara oko bare. Smatra da je bolje provesti aktivnost po dječjim 
parkovima.  

 Tajnica je obavijestila nazočne da je Vijeću dostavljen Zapisnik povjerenstva za ocjenu 
programskih aktivnosti i primjedbe koje su članovi imali na pojedine programe.  

 
Zaključak 

 Zaprimljen odgovor Rijeka prometa i odjela za komunalni sustav poslati će se građanima 
na znanje. 

 Vijeće MO Pehlin smatra da sastanak nije moguć jer je već organiziralo isti ali se nitko od 
predstavnika Vijeća nije odazvao iako su potvrdili svoj dolazak. 

 Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 Vijeće je informacije primilo na znanje, te će se korigirati programske aktivnosti. 

 
AD 4 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                    Ivan Bogdanić 


